



2017-2018 学年度第一学期 高中部收费细则

收费项目 (2017年9月1日-2018年2月9日)		收费标准 (人民币)	收费方式
学费		100,000 元	8月1日前请将相关费用预存在您孩子的建行卡内，开学前学校通过银行统一托收。走读校车费用将按月收取： 9月：1,764 元 10月：1,428 元 11月：1,848 元 12月：924 元 1月：1,764 元 2月：588 元
住宿费		9,500 元	
校车费	住宿生校车费	1,764 元	
	走读学生校车费	8,316 元	

走读学生：不乘坐校车的学生存入 100,000 元；乘坐校车的学生存入 108,316 元；

住宿学生：不乘坐校车的学生存入 109,500 元；乘坐校车的学生存入 111,264 元。

尚未办理银行托收的家长，请于开学前将相应费用转入学校银行账户：

账号名称:	上海闵行区诺德安达双语学校
账号:	31001628616050014070
银行名称:	中国建设银行华漕支行
银行地址:	上海市闵行区金丰路 492 - 500 号, 201107

如果您有任何疑问，欢迎随时与我们联系。

财务部：

朱甜甜

电话：021-2403 8800 ext.4036

邮箱：flora.zhu@nacis.cn



2017-2018 Semester 1 Fee List (G10-G11)

Item (1 Sep 2017-9 Feb 2018)		Amount (RMB)	Payment method
Tuition Fee		100,000	Please deposit the school fees into your CCB account before Monday 1 August 2017. Tuition and boarding fees will be deducted at the end of August. School bus fees will be deducted monthly with the following amounts. Sep: RMB 1,764 Oct: RMB 1,428 Nov: RMB 1,848 Dec: RMB 924 Jan: RMB 1,764 Feb: RMB 588
Boarding Fee		9,500	
Bus Fee	<i>Boarding Bus Fee</i>	1,764	
	<i>Daily Bus Fee</i>	8,316	

Day students : RMB100,000 not including bus service ; RMB108,316 including bus service ;

Boarding students : RMB109,500 not including bus service; RMB111,264 including bus service.

For those who are yet to open an account with China Construction Bank, please kindly transfer the fees into our school account before the first day of Semester 1.

Account Name:	Nord Anglia Chinese International School Shanghai
A/C Number:	31001628616050014070
Bank Name:	China Construction Bank, Shanghai Huacao Sub-branch
Bank Address:	No. 492-500 Jinfeng Road, Minhang, Shanghai 201107

Should you require further assistance, please do not hesitate to contact us.

Finance Department

Flora Zhu

Tel: 021-2403 8800 ext.4036

Email: flora.zhu@nacis.cn